

专八辅导人文知识冲刺（十一）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/502/2021_2022__E4_B8_93_E5_85_AB_E8_BE_85_E5_c94_502417.htm

1 What country is known as the Land of Maple Leaf ? A United States of America B United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland C New Zealand D Canada
2 The national anthem of Canada is ____ A Canada The Beautiful B O Canada C God Defend Canada D Advance Canada Fair
3 The capital city of Canada is ____ A Montreal B Toronto C Albert D Ottawa
4 According to the Official Language of Act of Canada, there are two official language in this country: they are ____ A English and Spanish B English and Portuguese C English and French D English and Celtic
5 Canada is a world ____ producer of nickel, zinc, and asbestos. A primary B second C third D fourth
6 The highest peak in Canada is ____, which is the Yukon Territory of northwest Canada. A Mount Lawrence B Mount Superior C Mount Logan D Mount Huron
7 St. Lawrence and River Columbia are shared by both ____ A America and Mexico B America and Canada C America and Cuba D America and Brazil
8 Apart from Paris, France, Montreal is regarded as the largest ____ city in the world, known as “ Paris the Second ” . A Spanish-speaking B Portuguese-speaking C German-speaking D French-speaking
9 ____, the third largest city in Canada, is well known as Ice-Free Harbor. A Montreal B Quebec C Toronto D Vancouver
10. Canada is the world ' s ____ country in terms of land area. A largest B second largest C third largest D fourth largest

1. D 加拿大国树为枫树，期国徽和国

旗上都有枫叶的图案，因此长期以来枫叶被视作加拿大的象征。2.B 加拿大国歌是《啊！加拿大》。3.D加拿大首都是渥太华，位于安大略省东南部与魁北克省交界处，是加拿大的经济政治中心，同时也是加拿大的文化中心。4.C 1867年的《不列颠北美法案》将英法两种语言定为加拿大联邦政府和魁北克省社会公共机构的官方语言。1968年的《官方语言法案》规定英语和法语均为加拿大官方语言。5.A 加拿大是世界锌和石棉的第一大生产国，钾碱产量居世界第二，黄金产量居第三，铜产量位居第四。6.C 加拿大最高峰为洛根峰，海拔6050米。7.B 美加边境有两条国际河流，一条是哥伦比亚河，另一条是圣劳伦斯河。8.D 蒙特利尔的法裔加拿大占全市人口的三分之二，是除了法国巴黎以外世界上最大的法语城市，素有“小巴黎”之称。9.D温哥华总人口190万，是加拿大第三大城市和工商业中心，也是不列颠哥伦比亚区的最大城市、加拿大西海岸主要港口和横贯加拿大全景铁路线的终点。它还是一个天然良港，动机不结冰。10.B 加拿大位于美国以北，是世界上仅次于俄国的第二大国家。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com